Love



Nowadays we think of a philanthropist as someone who donates big sums of money, yet the word is derived from two Greek words, philos (loving) and anthropos (man): loving man. All of us are capable of being philanthropists. We can give of ourselves.—**Edward Lindsey**

Sweeter than the perfume of roses is a reputation for a kind, charitable, unselfish nature; a ready disposition to do to others any good turn in your power.

—Orison Swett Marden

The deepest principle in human nature is the craving to be appreciated.

-William James

Kind words do not cost much ... yet they accomplish much.—Blaise Pascal

Too often we underestimate the power of a touch, a smile, a kind word, a listening ear, an honest compliment, or the smallest act of caring, all of which have the potential to turn a life around.

—Leo Buscaglia

Do all the good you can. By all the means you can. In all the ways you can. In all the places you can. At all the times you can. To all the people you can. As long as ever you can.—John Wesley

Love is the most durable power in the world. This creative force ... is the most potent instrument available in mankind's quest for peace and security.

—Martin Luther King Jr.



الحب



في الوقت الحاضر نحن نفسر معنى "الرجل المحسن" بالشخص الذي يتبرع بمبالغ كبيرة من المال، ومع ذلك فإن المصطلح مشتق من كلمتين يونانيتين، فيلوس (المحبة) وانثروبوس (الرجل). رجل محب. كلنا قادرون على أن نكونه. ويمكننا أن نعطي من أنفسنا. - إدوارد ليندسي

أحلى من عطر الورود هي السمعة اللطيفة، الخيرة، الطبيعة وغير أنانية. أن تكون جاهز لتقديم الخير للآخرين سيصب في مصلحتك في الآخر. - أوريسون سويت ماردن

أعمق مبدأ في الطبيعة البشرية هو الرغبة في التقدير. - **وليام جيمس**

الكلمات اللطيفة لا تكلف الكثير... ومع ذلك فهي تحقق الكثير. – **بليس باسكال**

ليوم واحد، حاول ألا تتكلم كثيراً.
حاول إبقاء التركيز بعيداً عن
نفسك. عندما تشعر أنك تميل
الى الحديث أو سرد قصة،
اطرح سؤالاً. بدل من أن
تقول "أوه، حدث نفس الشيء
معي ..."، اسأل، "كيف جعلك
نلك تشعر؟" في نهاية اليوم، قم
بإعداد قائمة بكل ما تعلمته. ما الذي كنت
ستفقده لو كنت أمضيت الوقت في الحديث عن
نفسك؟ - ليندا كابلان ثالر وروبن كوفال، قوة
دماثة الاخلاق

في كثير من الأحيان، نستخف بقوة اللمس، أو الابتسامة، أو الكلمة اللطيفة، أو الأذن الصاغية، أو مجاملة صادقة، أو أصغر تصرف رعاية. كلها القدرة على تغيير الحياة – ليوبسكاجليا.

قُم بكل شيء طيب بإمكانك فعله. بكل الوسائل والطرق والأماكن المكنة. قم بها في كل الأوقات المكنة ولجميع الناس. طالما استطعت ذلك جون ويسلي

الحب هو القوة الأكثر دواماً في العالم. هذه القوة الخلاقة هي الأداة الأكثر فعالية في سعي البشرية إلى تحقيق السلام والأمن. – مارتن لوثر كنج الابن.

